
The communications project that the Ars Electronica Futurelab developed in 2005

for the City of Linz’s Hotspot initiative has quickly spawned spin-offs and an interesting
enhancement application. Now, there’s also a WikiMap Madrid (produced in cooperation with
MediaLabMadrid) and a WikiMap Europe (featuring statistical data and individuals’ opinions
about the EU) as well as a WikiMap for regional online community projects in Upper Austria.
With the latest development various WikiMaps can be directly implemented in Google Earth.

Das im Jahr 2005 vom Ars Electronica Futurelab fur die Hotspot Initiative der Stadt
Linz realisierte Kommunikationsprojekt hat sich rasant weiterentwickelt. In der Zwischenzeit ist
auch eine WikiMap Madrid (in Zusammenarbeit mit dem MediaLabMadrid entstanden), ebenso
eine WikiMap Europe (mit statistischen Daten und individuellen Meinungen zur EU) und eine
WikiMap für regionale Online-Kommunikationsprojekte in Oberösterreich. Die jüngste Entwick-
lung ermöglicht es, die verschiedenen WikiMaps auch direkt in Google Earth zu implementieren.

Development: Ars Electronica Futurelab 
Commissioned by the City of Linz (WikiMap Linz), Federal Chancellery of Austria ( WikiMap Europe),
Provision: BMBWK, Land Oberösterreich ( WkiMap Upper Austria) Cartographic material and support: Magistrat Linz,
Informationstechnologie, Geodaten Management,
Stadtkommunikation Linz, MediaLabMadrid, EUROSTAT, Statistik Austria, Land Oberösterreich: DORIS

WikiMap
Ars Electronica Futurelab
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WikiMap Linz, http://wikimap.hotspotlinz.at/ 
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Google Earth, http://www.aec.at/wikimap/googleearth-linz

Provision Wikimap, http://www.aec.at/protype

WikiMap Madrid, http://www.wikimap.es/ 

Google Earth, http://www.aec.at/wikimap/googleearth-linz


